
vroeg aan de VVD-fractie of er een
bovengrens wordt ingevoerd voor
paarse diesel. Het antwoord is: nee.
Ik ben gewend vragen te beantwoor-
den, zeker als ze van het CDA
komen, zoals iedereen weet.
Ik ben blij dat de staatssecretaris

de bedrijfseffectrapportage wat zal
verbreden. Ik bedoelde met name het
voortraject, en met de opmerking
van de heer De Jong over de
investeringen erbij ook het traject dat
wordt gevolgd voor het eventueel
invoeren van paarse diesel. Als dat
apart wordt bekeken, is de VVD-
fractie van harte akkoord, en kunnen
we deze eerste compensatie die
wordt ingevoerd zonder het CDA in
het Staatsblad krijgen.
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Staatssecretaris Vermeend:
Voorzitter! De heer Reitsma is nog
eens ingegaan op de accijns-
verhoging. Hij kent de opvattingen
op dit punt van het kabinet, die ik
voluit verdedig. Ik heb geen enkele
reden waarvan dan ook afstand te
nemen. Ik ben verheugd dat de heer
Reitsma uiteindelijk voorstemt. Dat
doet mij deugd, en ik heb er
waardering voor. Er zijn bezwaren
geuit door de heer Reitsma; dat moet
kunnen in zo’n debat, en dat hoort
zo. Hij weet dat ik mij soms laat
overtuigen, en soms niet. Ik ben het
eens met wat de heer Van Rey zei.
Zowel de bovengrens als de
ondergrens hebben wij vol overtui-
ging met argumenten gestaafd, waar
wij ook achter blijven staan. De heer
Reitsma heeft andere argumenten
aangevoerd. Op een bepaald
moment ben je echter uit-
gediscussieerd, waarna je een
afweging zult moeten maken.
Nogmaals, wij hebben zowel de
ondergrens als de bovengrens goed
overwogen. Wij vonden dat wij er
goede redenen voor hadden. De heer
Reitsma heeft er andere redenen
tegenin gebracht. Alles afwegend,
vind ik in ieder geval dat wij goede
argumenten hebben voor ons
besluit.
De heer Van Rey heeft gevraagd

naar de brief van 22 mei. Die staat
mij nu niet helder voor de geest, ik
zal er nog eens uitdrukkelijk
aandacht aan besteden.
Ik heb eerder al aangegeven dat

de evaluatie niet gezien moet
worden als iets voor de langere
termijn, maar als iets naar aanleiding
van de vragen van de heer De Jong

en naar aanleiding van de effect-
rapportage. Wij zullen zo spoedig
mogelijk ter plaatse kijken hoe de
regeling werkt. Dan weet je ook of je
die al dan niet moet bijstellen.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, aan-
staande dinsdag te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 17.40 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken, ten geleide van
het Jaaroverzicht Integratiebeleid
Minderheden 1998 (25601);
een, van de minister van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over het Vervangingsfonds
(25000-VIII, nr. 126);
een, van de minister van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
over het Waarborgfonds zorgsector
(25627).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
twee, van de minister van Sociale

Zaken en Werkgelegenheid, te weten:
een, ten geleide van het onderzoeks-
rapport ’’Een kwestie van mannelijk-
heid’’;
een, ten geleide van het eindrapport
’’Bijstand zonder dak of thuis’’;
een, van de minister van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het advies-
programma 1998 van de Raad voor
de volksgezondheid en zorg.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken.

Van Rey

Tweede Kamer Ingekomen stukken
25 september 1997
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